
 

Zápis z 6/2024 jednání výboru Hvězda Pardubice z.s. 
 

ze dne 18. listopadu 2024 

 

 

Přítomni:     Tlapáková, Kárníková, Zajíc, Vojta, Wastl, 

Omluveni:    

Host: Petr Vosáhlo 

 

 

1) Oddíly policie 

- Pan Miloš Vojta nám představil svého nástupce, pana Petra Vosáhla, kterému v příštím roce předá svoji 

agendu. A pozitivně zhodnotil činnost členů policie v našem klubu.  

- Proběhla krátká diskuse k technickému zajištění chodu oddílů policie. 

2) Soutěže 

- Sezóna 2024 je ve svém závěru, a můžeme ji hodnotit jako úspěšnou. 

- Čeká nás ještě Mikulášský běh a několik závodů pod názvem: zimní pardubické závody, ty jsou 

určené převážně pro přípravku a žactvo. 

- Mikulášský běh – vše finančně zajištěno, zbývá svozit dárky. Doladit personálně čert, Mikukáš a 

anděl – zajistí pí. Kárníková. 

- V příštím roce bude nutné pořádat závody i pro nejmladší kategorie a podmínkou účasti alespoň 

dvou dalších oddílů, aby byly výsledky uznány do dotačních titulů. Je to drobná komplikace, při 

pořádání, ale je to realizovatelné i u těch nejmenších. 

- Termínová listina 2025 se začíná rýsovat 

o Termíny MČR jsou již jasně dané 

o KP mládeže – jen pardubický kraj 

o MČR veteránů – 14.6. 

o Mítink ve víceboji – Memoriál J.Čecháka – na přání pana Neumanna a ve spolupráci s R. 

Šebrlem 

3) Finance 

- Je nutné začít zpracovávat vyúčtování k jednotlivým dotačním titulům 

- Finanční situace je zatím lepší než loni v této době. Máme informaci, že z ČASu by měly přijít 

ještě nějaké peníze na Sps a úspěšné atlety, otázkou je zatím výše této částky. 

- Dle našich předpokladů bude konec roku a začátek nového roku finančně složitý. Je tedy nutné 

opětovné navýšení členského příspěvku. 

- Vzhledem k ekonomické situaci a neustálému narůstání cen nájmů a energií, se výbor shodl, že 

členský příspěvek je pro rok 2025 nutné navýšit – od 1. 1. 2025 budou členské příspěvky v této 

výši: 

o 4.500,- Kč = děti trénující 1x týdně 

o 7.000,- Kč = děti trénující 2x týdně 

o 6.000,- Kč = mládež (od 16-ti let) a dospělí  

o 1.000,- Kč = rozhodčí a personál 



4) Investice  

- Konečně jsme dořešili klec – letos ně musela několikrát opravovat, nejprve kvůli špatně 

provedenému povrchu kruhu a pak kvůli vandalům. 

- Dotace na obnovu časomíry a tyčkařské stojany – realizováno částečně, stojany na tyč si 

převezmeme a uhradíme až na jaře 2025, vyúčtování je pak k 30.6.2025. 

5) Nájmy stadionu 

- Americký fotbal opět zvažuje možnost soutěží na našem stadionu. 

 

Z diskuse: 

- Je nutné zajistit obnovu certifikace pro větroměry a časomíru. 

- Valná hromada – termín: ideálně koncem března, připravit návrhy na členy výboru. 

-  

 

Termín dalšího jednání výboru – 20. 1. 2025  

 

 

 

Zapsala: Tlapáková 


